
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 10. oktober 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 15
Hvor meget ville det samlede provenu være steget, hvis ejendomsværdiskat-
ten var steget med inflationen siden 2001?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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